
  Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374 

  PROTOKOLL NR 12 2023 
  Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 10 oktober 2023   
  kl.19.00 

Närvarande: 
Ordförande; Fredrik Nilsson 

             Ordinarie ledamöter; Lena Petri, Aleksandra Palumbo, Mona Plånborg               
                           Johanna Hampf, Stefan Mörk, Annika Holm samt Lillan Holmberg 
   och AneMe Sundell      
                                
             Suppleanter; Maria Delhamn   
             Anmält frånvaro; Marika Pontén, Beatrice UMerström, Anna Johansson                                         
                       

§134 Mötets öppnande 
 Ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl.19.08 

§135 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes  

§136 Val av justerare 
Lena Petri valdes aM justera dagens protokoll 

§137 Föregående protokoll 
Protokoll 11/2023 

§138 Ekonomisk rapport 
Sus redogjorde för ekonomin. Resultatet är betydligt bäMre än budgeterat. 

§139 Medlemsrapport 
Mona  informerade aM det i dagsläget är 29 färre medlemmar än månaden innan. 

§140 AU beslut 

§141 Uppfödar- och avelskommiWéen 
- Avel och hälsa 
Kommer aM ha möte den 28.10 
 
- Rådgivning, uppfödning och utbildning 
Synpunkter har inkommit angående vårt arbete med RAS. 
Annika informerade om aM det i nästa PudelnyM kommer en arXkel som beskriver arbetet med RAS. 
Beslut: Styrelsen antecknar sig informaXonen 
 
11.10 Möte med mentorerna och LoMa Sandell, hiYlls är det 11 mentorer anmälda. 

- UtställningskommiWén 
Fredrik kommer aM vara mentor  Xll  

Pudelkongress i samband med EDS  
Johanna har varit i kontakt med SKK angående lokal på mässan, det lät posiXvt och vi ombads återkomma 
senare. 
 
KommunikaZonskommiWén 
- Hemsidan 
Malin arbetar med aM förenkla och förtydliga sidan. 
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- PudelnyW 
HuvudarXkeln blir om RAS, en arXkel om en skolhund, Xps från instruktörer mm  
En svensk pudel har vunnit VM i agility, kontaktuppgi\er forskas fram. 
-Mässor 
Arbetet med aM ta fram Roll Ups Xll avdelningarna fortsäMer. Avdelningarna informeras om vikten av aM 
Pudelklubben synliggörs när akXviteter arrangeras runt om i landet. 
Beslut: Annika tar fram offert så aM alla avdelningar får tre roll ups var som kan användas när man ordnar 
olika akXviteter. 

OrganisaZonsgruppen 
Tonalitet - gruppen har ha\ en work shop Xllsammans med representanter från avdelningarna. En 
sammanställning av materialet kommer aM presenteras. 
Frågor som gruppen övrigt håller på med är handboken och årshjulet. 

PudelfullmäkZge 
Vi diskuterar upplägget på vår kommande verksamhetskonferens. 
 
Verksamhetskonferensen 
Annika presenterade programmet. 
Stefan fungerar som moderator och Annika håller reda på de som är med via länk. Fredrik står för de 
tekniska arrangemangen.  
 
Rapporter 
Fredrik, Lena och Maria har deltagit på SKKs kennelfullmäktige. 
På KF tillsattes en grupp som skall behandla  problematiken med flerfärgde inom olika raser.. 
Fredrik är Pudelklubbens representant.  
 
Inkomna skrivelser  
Avdelningsprotokoll 
Västra avdelningen har avsagt sig att ha rasmonter på MyDog, detta har endast framkommit via 
deras styrelseprotokoll. Mellansvenska kommer att ha rasmonter på Stockholmsmässan. 
Valberedningen kommer att bjudas in till nästa CS möte. 
 
SKK- protokoll och information 
Information om SKKs utställningar, samtliga utställningar kommer att ha digitala kritiker och 
resultat.


 
Nästa möte  
Tisdagen den 7 november kl.19.00


Avslutning  
Mötet avslutades kl.22.35 

 
_______________________________________ ________________________________________ 

Lillan Holmberg, sekreterare   Fredrik Nilsson, ordförande 

_______________________________________ 
Lena Petri, protokolljusterare 
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